
Obec Vyšný Kazimír, Obecný úrad 57, 094 09 Sedliská 

 
       Zápisnica 

                             zo zasadnutia OZ konaného dňa 10.9.2021 

 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Bod 1. Otvorenie - Rokovanie OZ otvoril a viedol Bc. Michal Duda starosta obce, ktorý privítal 

všetkých prítomných. Starosta konštatoval, že  prítomní sú traja poslanci (Gajdoš, Hričák, 

Ivanov) z piatoch, p. poslanci Obický a Ferčák sú ospravedlnení,  OZ je uznášania schopné. 

 

Bod 2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa -  Za overovateľov zápisnice boli určení  

Ján Hričák, Erik Ivanov, zapisovateľka  Katarína Baranová. 

Hlasovanie: Za– 3 (Gajdoš, Hričák, Ivanov) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesenia  - starosta predniesol kontrolu plnenie uznesenia 

a konštatoval, že uznesenie sa plní. Práce na rozšírení NN siete  v chatovej oblasti sú ukončené, 

pripravuje sa kolaudácia. Rozšírenie NN siete a rekonštrukcia NN siete v rozšírenom 

intraviláne by mala začať začiatkom októbra, s tým, že je pozmenená trasa vedenia. 

Zarybnenie sa uskutočnilo 2.9.2021, 200 kg kaprov, zmenili sa podmienky na lov, na jednu 

povolenku je možné zobrať jedného kapra, dva pstruhy. 

Poškodenie oplotenia – zaslaný list p. Obickému, v ktorom starosta objasnil dôvody , prečo  

obec nenesie žiadnu zodpovednosť za poškodené oplotenie. 

  

Bod 4. Schválenie programu rokovania  

1./   Otvorenie 

2./   Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3./   Kontrola plnenia uznesenia 

4./   Schválenie programu rokovania 

5./   Vyriešenie problému – dofinancovanie stavby „Vodovod v obci Vyšný    

       Kazimír“ 

6./   Deň obce spojený so športovým dňom  

7./   Správa z finančnej kontroly č. 4/2021 a č. 5/2021 

8./   Rôzne 

 

Za– 3 (Gajdoš, Hričák, Ivanov) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

 

Bod 5 Vyriešenie problému – dofinancovanie stavby „Vodovod v obci Vyšný Kazimír“ – 

z Environmentálneho fondu sme získali dotáciu vo výške 365 986 €. Je však potrebné 5 % 

spolufinancovanie, t.j. 19 262,43 € z vlastných zdrojov. Avšak nastal problém. Po odoslaní 

všetkých potrebných dokladov na Environmentálny fond a v poslednom štádiu pred podpisom 

zmluvy s Environmentálnym fondom,  dodávateľska firma Betpres odmietla nastúpiť na 



stavbu, keďže cena stavebného materiálu išla výrazne nahor. Dnes nám firma Betpres poslala 

indexovaný rozpočet, kde je vyššia cena na práce na rok 2021 cca o 22 500 €. Komunikovali 

sme s pracovníkmi Environmentálneho fondu, keďže tento problém sa týka viacerých obcí, 

bolo nám povedané, že Ministerstvo životného prostredie vie o tomto probléme, ale zatiaľ sa 

nevyjadrili, či a ako to budú riešiť. Ak to zostane na pleciach obcí, budeme navýšenie musieť 

zaplatiť samy. Ale bolo by nezodpovedné prísť o získanú dotáciu. Je dohoda medzi obcou 

a dodávateľom, že zvyšné finančné prostriedky za práce v roku 2021 by boli vyplatené firme 

až v roku 2022. Dodávateľ poskytne obci splátkový kalendár na navýšenú sumu. 

Predpokladáme, že v roku 2022 PPA refunduje finančné prostriedky za výstavbu altánku a tie 

by sme následne použili na tento účel. Keďže úver máme schválený na 10 rokov a môžeme ho 

čerpať na akékoľvek kapitálové výdavky. Starosta navrhuje, aby bol prijatý dodatok č. 2 

k zmluve o dielo na výstavbu vodovodu, suma navýšená o 22 502,41 €. 

Za– 3 (Gajdoš, Hričák, Ivanov) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

Splátkový kalendár na rok 2022 na sumu 22 502,41 € za vykonané práce na výstavbe vodovodu 

v roku 2021. 

Za– 3 (Gajdoš, Hričák, Ivanov) 

Proti – 0 

Zdržal sa – 0 

 

Bod 6 Deň obce spojený so športovým dňom -  športový deň sa bude plánovať až po odovzdaní 

altánku zo strany dodávateľa a podľa epidemickej situácie. 

 

Bod 7 Správa z finančnej kontroly č. 4/2021, č. 5/2021 pracovníčka OcU  predniesla prítomným 

poslancom správy hlavnej kontrolórky o výsledkoch finančných kontrôl č. 4/2021 a č. 5/2021, 

ktoré poslanci zobrali na vedomie. 

 

Bod 8 Rôzne  

- starosta informoval prítomných poslancov, že elektrina do altánku nebola projektovaná, ale 

urobí sa, istič bude uzamknutý a bude možné sa pripojiť len na požiadanie 

 

Keďže program jednania OZ sa vyčerpal, starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil 

zasadnutie OZ. 

 

Vo Vyšnom Kazimíri dňa 10.9.2021 

 

 Zapísala: Mgr. Katarína Baranová                        ......................................... 

 

 Zápisnicu overili:  

 

 Ján Hričák                                                            ..........................................  

 

 Erik Ivanov                                                           .......................................... 

 

 

                                                                                                                  Bc. Michal Duda 

                                                                                                                       starosta obce        


